



二零一七年至一八年度學校通訊第六十二號
2017-2018/School Circular no.62

敬啟者：

To the Parents/ Guardians

第八屆家長教師會選舉結果
The results of the 8th PTA Election

第八屆家長教師會委員互選已於4月21日(星期六)順利完成，選舉結果如下：

The 8th PTA committee members election among themselves was carried out successfully on 21st April, 2018 (Saturday), and the results are as follows:

| 職位 Position | 家長委員 Parent Members | 老師委員 Teacher Members |
|---------------------------|---|---|
| 主席 Chairperson | 吳沛雄先生 Mr. Ng Pui Hung | ---- |
| 副主席 Vice-chairperson | 容海先生 Mr. Yung Hoi | 胡美妮老師 Ms. Woo Mei Ni |
| 司庫 Treasurer | 李素芳女士 Ms. Lee So Fong Dora | 鄧麗媚老師 Ms. Tang Lai Mei |
| 秘書 Secretary | 楊松齡女士 Ms. Yeung Chung Ling Elaine | 麥子健老師、黃詠紋老師 Mr. Mak Tsz Kin, Ms. Wong Wing Man |
| 康樂 Recreation | 蔡秀華女士 Ms. Tsoi Sau Wa | 鄭燕雯老師、梁燕媚老師 Ms. Cheng Yin Man, Ms. Leung Yin Mei |
| 總務 General Affairs | 黃美儀女士 Ms. Wong Mei Yee Qubee | 陳智仁老師 Mr. Chan Chi Yan |
| 幹事委員 Committee Members | 鍾健榮先生、黃翔女士、 李偉雄先生、毛宇祖先生、潘玉鑾女士 Mr. Chung Kin Wing, Ms. Huang Xiang Carler, Mr. Li Wei Xiong, Mr. Mo Yu Cho, Ms. Poon Yuk Luen | ---- |
| 任期 Tenure | 1/4/2018 – 31/3/2020 | |

家長教師會的成立是代表家長與學校之間正積極地建立一道緊密的溝通橋樑，隨著第八屆家長教師會各幹事的誕生，希望全體家長繼續支持和鼓勵本會的工作，共同積極推動會務，以增加學生、家長與學校的溝通，為學生創造更美好的校園生活。第八屆家長教師會的來年工作計劃，稍後將以通告形式通知全體家長。

The establishment of PTA is to bridge the gap between parents and the College. With the appointment of the PTA parent committee members, it is hoped that parents can show their support and encouragement to the Association, so that we can work together to strengthen the communication among students, parents and the College, and to create a better campus life. The year plan of the 8th PTA will be announced to parents in form of school circulars shortly.

如家長對以上選舉事宜有任何問題，歡迎隨時向本會查詢。請家長簽妥回條後，囑咐學生於5月4日交回班主任，轉交予家長教師會。

Should parents have any enquires about the election, please feel free to contact the PTA. Please complete the reply slip and remind your child to return it to the PTA via the class teacher on 4th May, 2018.



PO LEUNG KUK CELINE HO YAM TONG COLLEGE PARENT-TEACHER ASSOCIATION

保良局何蔭棠中學家長教師會

176 Po Kong Village Road, School Village, Wong Tai Sin, Kowloon.
九龍黃大仙蒲崗村道176號學校村

Tel: 2626 9930

Fax: 2626 9339

二零一七年至一八年度學校通訊第六十二號
2017-2018/School Circular no.62

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

吳沛雄
家長教師會主席啟
Ng Pui Hung
Chairperson
Parent-Teacher Association

二零一八年四月三十日
30th April, 2018

回條

Reply Slip



有關學校通訊第六十二號「第八屆家長教師會選舉結果」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters in School Circular no.62 "The results of the 8th PTA Election".

此覆

家長教師會主席

To the chairperson,

Parent-Teacher Association

學生姓名：_____

Student's name

班 別：_____ ()

Class

家長/監護人簽署：_____

Signature of Parent/ Guardian

二零一八年 月 日

Date: _____